



**Asia and Africa Today. 2013-2021**

ISSN 0321--5075

URL - <http://asaf-today.ru>

All right reserved

Issue №7 Volume 720. 2017

## **SYRIAN TRAGEDY. THE BIRTH OF MONSTERS: ATTEMPTS TO ORGANIZE THE PROCESS OF POLITICAL SETTLEMENT**

**Alexey Vasiliev**

### **Abstract**

This article deals with the civil war in Syria and attempts by Russia to organize a process of political settlement. The results of the Geneva-I and Geneva-II meetings, the struggle in the Security Council and other UN bodies on the Syrian issue are assessed. The problem of Syria's refusal of chemical weapons, the reasons for this step and the position of Russia are considered. The role of the media in the Syrian conflict, the demonization of B. Assad, the cancerous tumor of religious extremism are analyzed.

**Keywords list (en):** Syria, attempts by Russia to organize political settlement, demonization of B.Assad

**Date of publication:** 01.07.2017

### **Citation link:**

Vasiliev A. SYRIAN TRAGEDY. THE BIRTH OF MONSTERS: ATTEMPTS TO ORGANIZE THE PROCESS OF POLITICAL SETTLEMENT // Asia and Africa Today. – 2017. – V. 720. – Issue №7 С. 2-14 [Electronic resource]. URL: <https://asaf-today.ru/s0321-50750000616-3-1-ru-442/> (circulation date: 26.10.2021).

# СИРИЙСКАЯ ТРАГЕДИЯ. РОЖДЕНИЕ ЧУДОВИЩ ПОПЫТКИ ОРГАНИЗОВАТЬ ПРОЦЕСС ПОЛИТИЧЕСКОГО УРЕГУЛИРОВАНИЯ

**Васильев Алексей Михайлович**

## **Аннотация**

В данной статье речь идет о гражданской войне в Сирии и попытках России организовать процесс политического урегулирования. Оцениваются результаты встреч Женева-I и Женева-II, борьба в Совбезе и других органах ООН по сирийскому вопросу. Рассматривается проблема отказа Сирии от химического оружия, причины этого шага и позиция России. Роль СМИ в ходе сирийского конфликта, демонизация Б.Асада, раковая опухоль религиозного экстремизма.

**Ключевые слова:** Сирия, попытка России организовать политическое урегулирование, демонизация Б.Асада

**Дата публикации:** 01.07.2017

## **Ссылка для цитирования:**

Васильев А. М. СИРИЙСКАЯ ТРАГЕДИЯ. РОЖДЕНИЕ ЧУДОВИЩ ПОПЫТКИ ОРГАНИЗОВАТЬ ПРОЦЕСС ПОЛИТИЧЕСКОГО УРЕГУЛИРОВАНИЯ // Азия и Африка сегодня. – 2017. – Т. 720. – Выпуск №7 С. 2-14 [Электронный ресурс]. URL: <https://asaf-today.ru/s0321-50750000616-3-1-ru-442/> (дата обращения: 26.10.2021).